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شــركة الإبــداع العربــي للإستشــارات الهندســية هــو شــركة  هندســية مُتخصصــة ورائــدة فــي 
مجــال الخدمــات الاستشــارية الهندســية لكافــة التخصصــات، تأســس الشــركة  عــام 2006م، ليبنــي 
الشــركة  خبــرة كبيــرة تمتــد لســنواتٍ عديــدةٍ مــن المهــارة الفنيــة والإبــداع ومــع فريــق عمــل احترافي 
مــن الخُبــراء والاستشــاريين والمُهندســين علــى مســتوى عــالٍ مــن الخلفيــة العلميــة والعمليــة 
والمهــارات الفنيــة اســتطاع شــركة الإبــداع أن يبقــى فــي صــدارة الشــركات الإستشــارية الوطنيــة 
المتميــزة فــي المملكــة العربيــة الســعودية، لتبنــي بمشــاريعها الناجحــة صرحًــا شــامخًا مــن الإبــداع 

والتميّــز.
فــي  الهندســية  ابتكاراتــه  لتحديــث  دائمًــا  الهندســية  للإستشــارات  العربــي  الإبــداع  شــركة  تســعى 
التصاميــم واســتخدام المعاييــر العالميــة الحديثــة، لمواكبــة التوجهــات الحكوميــة فــي تنفيــذ المشــاريع 
ــا نبحــث عــن أفضــل وأحــدث  ــا دائمً الاقتصاديــة الكبيــرة، والنوعيــة، وتنويــع الاقتصــاد، الأمــر الــذي يجعلن

التقنيــات للخــروج بأعمــال إبداعيــة وابتكاريــة مُســتدامة.

The Arabian Creativity Consultant company is a specialized and leading office in the field 
of consulting and engineering services for all disciplines. Since the office was established 
in 2006, it starts to build a great experience spanning many years of technical skill and 
creativity. With a professional team of experts, consultants, and engineers with a high 
level of scientific and practical background and technical skills, the Arabian Creativity 
Consultant company managed to remain at the forefront of the outstanding national 
consulting offices in the Kingdom, to build, with its successful projects, a lofty entity of 
creativity and excellence.
The Arabian Creativity Consultant company is always striving to update its engineering 
innovations in designs as well as using modern international standards, to keep pace 
with government trends in the implementation of large economic projects, and establish 
the diversification of the economy, which makes us always looking for the best and 
latest technologies to come up with innovative and sustainable work.

من نحن

OUR STORY



أن نكــون الوجهــة الأولــى فــي المملكــة التــي يقصدهــا كل مــن يبحــث عــن استشــارات وخدمــات 
هندســية متكاملــة وتصميمــات عصريــة تنبــض بالإبــداع.

To be the first destination in the Kingdom for everyone looking for integrated consulting 
and engineering services and creative designs.

رؤيتنــــــا

OUR VISION



مــن خــال تســخير خبراتنـــا  الهندســية  إبداعيــة مميــزة فــي مجــال الاستشــارات  إحــداث طفــرة 
ومهاراتنـــا لتقـــديم حلـــول أعمـــال مُتكاملـــة تسهـــم فــي رفاهيــــة المجتمــــع.

Creating a unique innovative breakthrough in the field of engineering and consultancy 
by harnessing our expertise and skills to provide integrated business solutions that 
contribute to the welfare of society.

مهمتنـــــا

OUR MISSION



نحمــل علــى عاتقنــا مســؤولية الإرتقــاء بمســتوى الاستشــارات الهندســية فــي الســوق المحليــة 
والإقليميــة وفتــح آفــاق جديــدة للإبــداع العربــي فــي ضــوء خبراتنــا الممتــدة وقدراتنــا الكبيــرة.

We bear the responsibility to raise the level of engineering consultancy in the local and 
regional market and to open new horizons for Arab creativity in light of our extended 
experiences and our great capabilities.

رسالتنــا

OUR LETTER



تقديــم خدمــات استشــارية وهندســية متميــزة لمواكبــة التطــور الســريع فــي عالــم البنــاء والتشــييد 
الحديــث الــذي تقــوده الحكومــة نحــو تحقيــق رؤيــة 2030 بأحــدث التقنيات الفنيــة ذات المواصفات 

العالمية.

Providing outstanding consulting and engineering services to keep pace with the rapid 
development in the modern world of building and construction led by the government 
towards achieving the kingdom vision 2030 by using and applying the latest technologies 
and international specifications.

هدفنــــا

OUR GOALS



 الإبــداع، التميّــز، الابتــكار، الشــفافية، والنزاهــة هــي قيمنــا التــي نســعى لتطبيقهــا دائمًــا فــي 
كامــل أعمالنــا وخدماتنــا، فهــي مُرشــدنا ودليلنــا فــي التعامــل مــع عمائنــا.

Creativity, excellence, innovation, transparency, and integrity are our values that we seek 
to apply in all of our business and services, as it›s our guide in dealing with our customers.

قيمنــــــا

OUR VALUES



ــداع العربــي للإستشــارات الهندســية مجموعــة متكاملــة ومميــزة مــن الخدمــات  تُقــدّم شــركة الإب
الاستشــارية والهندســية. حيــث تقــوم خدماتنــا علــى الخطــط المدروســة مــن قِبَــل أفضــل الخبــراء 
ــة  ــا القوي ــا الفنيــة فــي التصميــم وخبراتن ــا وقدراتن ــا بمهاراتن والاستشــاريين، مدفوعيــن فــي عملن
فــي التنفيــذ، لنخــرج بخدمــات احترافيــة تُلبّــي احتياجــات عُمائنــا وتنــال رضاهــم دائمًــا. وتتنــوع 

ــا لتشــمل: خدماتن

The Arabian Creativity Consultant company provides an integrated and distinctive 
package of consulting and engineering services. Our services are based on well-studied 
plans by the best experts and consultants, as we rely on our skills and technical capabilities 
in design and our strong experience in implementation, to come up with professional 
services that meet the needs of our customers. Our services include:

خـدمـاتنــــا

OUR SERVICES

Arabian Creativity Consultant



خـدمـاتنــــا

OUR SERVICES

• Construction Project Management 
• Mechanical Engineering Consulting 
• Railway engineering consultancy 
• Engineering consultancy for roads, bridges and tunnels 
• Marine Consulting Activities 
• Engineering consultancy for environmental architecture 
• Engineering and architectural consultancy activities 
• Engineering consultancy for seaports and maritime transport constructions 
• Geological Consultation Activities 
• Engineering consultancy for urban planning 
• Engineering consultancy for water and wastewater 
• Engineering activities for projects, electrical, excavation, security and safety

• إدارة المشاريع الانشائية
• استشارات الهندسة الميكانيكية

• الاستشارات الهندسية لسكك الحديد
• الاستشارات الهندسية للطرق والجسور والانفاق

• أنشطة الاستشارات البحرية
• الاستشارات الهندسية لعمارة البيئة

• أنشطة الاستشارات الهندسية والمعمارية
• الاستشارات الهندسية للموانئ البحرية وانشاءات النقل البحري

• أشطة الإستشارت الجيولوجية
• الاستشارات الهندسية للتخطيط الحضري

• الاستشارات الهندسية للمياة والصرف الصحي
• أنشطة الهندسة للمشاريع والكهربائية والحفريات والأمن والسامة



تعمــل شــركة الإبــداع العربــي للإستشــارات الهندســية علــى ابتــكار حلــول ذكيــة خاصــة بتخطيــط 
البنيــة التحتيــة وتطويــر إجراءاتهــا وإيصــال خدماتهــا إلــى المجتمــع بطــرح قنــوات جديــدة تضمــن 
الوصــول إلــى الخدمــات بســهولة والاســتفادة القصــوى منها، والتي تعتمد علــى توفير تطبيقات 
إلكترونيــة مميــزة للحصــول علــى المعلومــات الخاصــة بمشــاريع النقــل والخدمــات ومشـاريـــع البنيــة 
التحتيـــة مثــل: الشبكـــات والمـــرافق، والطـــرق الجديــدة أو الطـــرق التــي تــم توسعتهـــا أو مســـارات 

النقـل.

The Arabian Creativity Consultant company always works on creating smart solutions 
for infrastructure planning, developing its procedures, and delivering its services to the 
community by offering new channels to ensure easy access to services and achieve 
the maximum benefits, which depends on providing special electronic applications to 
obtain information on transport projects, services, and infrastructure projects such as 
Networks and facilities, new or expanded roads, or transport paths.

التصميم والتخطيط العمراني والبنية التحتية

ARCHITECTURAL ENGINEERING PLANNING 
AND DESIGN, INFRASTRUCTURE.



الهندســية فريــق عمــل احترافــي مــن أمهــر وأكفــأ  العربــي للإستشــارات  الإبــداع  تضــم شــركة 
الاستشــاريين والمُهندســين والخبــراء فــي مجــال تنفيــذ المشــاريع والــذي يعملــون دائمًــا علــى 
متابعــة كافــة مراحــل المشــروع لضمــان تنفيــذ كافــة بنــوده بالجــودة المطلوبــة وفــي المخطــط 

الزمنــي المُحــدد لــه.

The Arabian Creativity Consultant company has a professional team of the most skilled 
and efficient consultants, engineers, and experts in the field of project implementation, 
who are always working to follow up all project phases to ensure the implementation 
of all its items with the required quality and in its planned timeline.

الهندسة المدنية، الاشراف على التنفيذ

CIVIL ENGINEERING AND SUPERVISION OF 
IMPLEMENTATION



تنفــرد شــركة الإبــداع العربــي للإستشــارات الهندســية كونهــا تمتلــك أحــدث تقنيــات نظــم هندســة 
المعلومــات الجغرافيــة، كمــا تضُــم فريقًــا مــن خبــراء هندســة المعلومــات الجغرافيــة والمُتخصصيــن 
فــي جمــع وصيانــة وتخزيــن وتحليــل وإخــراج وتوزيــع البيانــات والمعلومــات المكانيــة وهــذه أنظمــة 
تعمــل علــى جمــع وادخــال ومعالجــة وتحليــل وعــرض وإخــراج المعلومــات المكانيــة والوصفيــة 
لأهــداف محــددة، وتســاعد علــى التخطيــط واتخــاذ القــرار فيمــا يتعلــق بالزراعــة وتخطيــط المــدن 
والتوســع فــي الســكن، بالإضافــة إلــى قــراءة البنيــة التحتيــة لأي مدينــة مــع امكانيــة هــذا النظــام 
مــن إدخــال المعلومــات الجغرافيــة ( خرائــط، صــور جويــة، مرئيــات فضائيــة )والوصفيــة ( أســماء، 
جــداول) و معالجتهــا و تخزينهــا واســترجاعها، وتحليلهــا تحليــل مكانــي وإحصائــي وعرضهــا علــى 

شاشــة الحاســوب أو علــى ورق فــي شــكل خرائــط وتقاريــر ورســومات بيانيــة.

The Arabian Creativity Consultant company is unique to have the latest technologies in 
geographic information systems, as well as having 
a team of geographic information engineering experts who specialize in collecting, 
maintaining, storing, analyzing, producing, and distributing spatial data and information. 
These systems collect, enter, process, analyze, display and output spatial and descriptive 
information for specific purposes, and help in planning and decision-making in relation 
to agriculture, city planning and housing expansion, as well as reading the infrastructure 
of any city with the ability of this system to enter, process, store, retrieve and analyze 
geographical information, spatial and statistical analysis and display it on a computer 
screen or on paper in the form of maps, reports and graphs.

 GIS نظم هندسة المعلومات الجغرافية

GIS ENGINEERING



تشــتمل خدمــة الهندســة الكهروميكانيكيــة فــي شــركة الإبــداع العربــي للإستشــارات الهندســية 
علــى التصميــم والإشــراف الهندســي والإشــراف علــى التنفيــذ والدعــم الفنــي علــى كل مــا يخــص 

التقنيــات الكهربائيــة والميكانيكيــة لكافــة المشــاريع.

The electromechanical engineering service includes design, engineering and 
implementation supervision, and technical support on everything related to electrical 
and mechanical technologies for all projects.

الهندسة الكهروميكانيكية

ELECTROMECHANICAL ENGINEERING



ــا لشــريحة كبيــرة مــن  نفتخــر فــي شــركة الإبــداع العربــي للإستشــارات الهندســية بتقديــم خدماتن
العُمــاء المميزيــن، ســواءً فــي القطــاع الحكومــي والقطــاع الخــاص، ومشــاركتهم قصــص النجــاح 

المُبهــرة.

We are proud to provide our services to a large segment of distinguished clients, both 
in the government and private sectors as well as sharing them the impressive success 
stories.

عملائنـــــا

OUR CLIENTS

Arabian Creativity Consultant



المديرية العامة لحراس الحدودأمانــة منطقـة الريـــاض



نظــرًا لأننــا نهتــم جيــدًا بجــودة الأعمــال التــي نقدمهــا فــي مجــال الخدمــات الاستشــارية الهندســية، 
فقــد باتــت شــركة الإبــداع العربــي منــارةً ومقصــدًا للكثيــر مــن العمــاء الذيــن يبحثــون عــن الحلــول 

الفعالــة والتصميمــات الإبداعيــة.

As we care very well about the quality of the work we provide in the field of engineering 
consultancy services, The Arabian Creativity Consultant company has become a beacon 
and destination for many clients who are looking for effective solutions and creative 
designs.

أعمــالنــــــا

OUR BUSINESS

Arabian Creativity Consultant



المديرية العامة لحرس الحدود - إدارة الدراسات والتصاميم

إسم المشروعنوع الخدمة م

تقديم الخدمات الهندسية الإستشارية للإشراف على تنفيذ مشروع إنشاء طريق الدوريات الحدودي ) المنجور- السحمة ( دعم فني1

تقديم الخدمات الهندسية الاستشارية لأعمال الإشراف على مشاريع ترميم مباني حرس الحدود دراسات وتصاميم2

المديرية العامة لحرس الحدود - إدارة الطرق

إسم المشروعنوع الخدمة م

3

دعم فني 

مشروع تقديم الخدمات الهندسية الإستشارية للإشراف على تنفيذ مشروع إنشاء طريق الدوريات الحدودي )المنجور ـــ السحمة(

الدعم الفني لمشاريع الطرق الحدودية لمناطق  نجران / عسير / جازان 4

الاعمال الاستشارية والفنية والدراسات والاشراف علي التنفيذ لفرق معدات الطرق 5

الدعم الفني لفرق المعادات بمناطق نجران / عسير / جازان / المديرية 6

الإشراف علي أعمال تشغيل وإصاح معدات الطرق رقم 71

الإشراف علي أعمال تشغيل وإصاح معدات الطرق رقم 82

الاشراف علي تنفيذ الطريق الحدودي بالمنطقة الشرقية / قطاع سلوي9

الإشراف علي مشاريع الصيانة بالمنطقة الشرقية جنوب قطاع البطحاء 10

11

رفع مساحي ودراسات 
وتصاميم

اعمال الرفوعات المساحية للطرق الدائري حول سور مطار ام الملح 

اعمال تصميم المسار الافقي والراسي للطريق الدائري حول سور مطار ام الملح12

اعمال الرفوعات المساحية لطريق المعاطيف الخريخير13

إعداد دراسة مساحية ومخططات تصميمية لمشروع تأهيل مسارات الدوريات والحواجز الأمنية بقطاعات الحرث والعارضة والدائر بمنطقة جازان14

اعمال المخططات التصميمية لطريق المعاطيف لخريخير15

اعمال الرفوعات المساحية لمسار خط الدورية بمنطقة الجوف16

الرفوعات المساحية والدراسات الهيدرولوجية بقطاعي الموسم وبيش بجازان17

18

رفع مساحي ودراسات 
وتصاميم

اعداد دراسة مساحية ومخططات تصميمية لانشاء طريق الدوريات الساحلي بقطاعي القنفذة والليث بمنطقة مكة المكرمة 

19
اعمال الرفع المساحي وإعداد المخططات التصميمية لطريق الدوريات الساحلي من مركز الفريع الى مركز المرير بقطاع الخفجي بالمنطقة الشرقية 

بطول 120 كم

مشروع إعداد دارسه مساحيه ومخططات تصميميه لمشروع تأهيل مسارات الدوريات والحواجز الأمنية بقطاعات الحرث والعارضة والدائر بمنطقه جازان20

المديرية العامة لحرس الحدود - إدارة التشغيل والصيانة

إسم المشروعنوع الخدمة م

صيانة المنشآت بالجوف والمدينة ومكة المكرمة وجازان وعسير رقم 212

General Directorate of Border Guard - Studies and Designs management

N Service Type Project Name

1 Technical Support Providing consulting engineering services to supervise the implementation of the border patrol road construction project 
(Al-Manjour - Al-Sahma)

2 Studies and Designs Providing engineering services for architectural works for businesses Restoration of buildings, buildings for border guards

General Directorate of Border Guard - Road management

N Service Type Project Name

3

Technical Support 

Providing consulting engineering services to supervise the implementation of the Border Patrol Road construction 
project (Al Manjour - Al Sahma)

4 Technical support for border roads projects for the regions of Najran, Asir and Jazan.

5 Technical and advisory works, studies and implementation supervision for road equipment teams

6  

7 Supervising the operation and repair works of the road equipment No. 1

8 Supervising the operation and repair works of the road equipment No. 2

9 Supervising the implementation of the border road in the eastern region / Salwa sector

10 Supervising maintenance projects in the eastern region, south of the Batha sector

11

Surveying, studies 

and designs

Surveying works for ring roads around the fence of Umm El Melh Airport

12 Design works for the horizontal and vertical path of the ring road around the fence of Umm El Melh Airport

13 «Survey works of Al-Maateef Al Kharkhir road.»

14
Preparing a surveying study and a development plan for the project to rehabilitate the patrol road and barriers in the alharth , 
ardah and daer sectors in the Jazan region

15 «Design drawings works of Al-Maateef Al Kharkhir road.»

16 Surveying works for the path of the patrol line in Al-Jouf region

17 Surveying and hydrological studies in the Al-Musem and Bish sectors in Jazan

18

Surveying, studies 

and designs

Preparation of a survey study and design drawings for the construction of the coastal patrol road in Al-Qunfudah and 
Al-Leith sectors in the Makkah region

19
Surveying works and preparation of design drawings for the coastal patrol road from Al Fari'a Center to Al Mureer 
Center in Khafji Sector in the Eastern Region with a length of 120 km

20
Preparation of a survey study and design drawings for the project of rehabilitating patrol tracks and security barriers in 
Alharth, El-Areda and El-Daer sectors in the Jazan region

General Directorate of Border Guard - Operation and Maintenance management

N Service Type Project Name

21 Maintenance of facilities in Al-Jawf, Madinah, Makkah Al-Mukarramah, Jizan and Asir No. 2



وزارة الشؤون البلدية والقروية

إسم المشروعنوع الخدمة م

41
مشروع / المرحلة الأولي من مبادرة تحديث الإستراتيجية العمرانية الوطنية للمملكة العربية السعودية ووضع نظام تخطيط عمراني جديد ومراجعة لوائح 

ومعايير التخطيط الحالية

تنفيذ نظام معلومات الشوارع في مدن سعودية مختارة - المرحلة التنفيذية الاولي42

تقديم الخدمات الإستشارية لأعمال التصاميم التابعة للإدارة العامة للحدائق43

 المخططات التفصيلية والتنفيذية لسواحل منطقتي عسير وجازان 44

نظم إدارة المشاريع البلدية والمتابعة اللإلكترونية لها 45

تحديث المخططات الهيكلية بمحايل عسير 46

تطبيقات نظم المعلومات الجغرافية - المرحلة الأولي47

تطبيقات نظم المعلومات الجغرافية - المرحلة الثانية48

دراسات واشراف لمشاريع بلدية رماح 49

وزارة العدل

إسم المشروعنوع الخدمة م

50
الإشراف 

مشروع الاشراف علي تنفيذ مجمع المحاكم وكتابة العدل بتبوك

الإشراف علي  مجمع الدوائر الشرعية بنجران 51

52

الدراسات 
والتصاميم

الدراسات والتصاميم لمشروعي المحكمة العامة وكتابة العدل بعنيزة - ينبع

دراسة وتصميم انشاء مبني لادارة العامة للحاسب الالي بحي المعذر بالرياض53

إعداد الدراسات والتصاميم لمشروع المحكمة الجزائية المتخصصة بالرياض54

Ministry of Municipal and Rural Affairs

N Service Type Project Name

41
The first phase of the initiative to update the National Urban Strategy of the Kingdom of Saudi Arabia, develop a new 
urban planning system, and review the current planning regulations and standards

42 Implementing a street information system in selected Saudi cities - the first operational phase

43 Providing consultancy services for the design works of the General Department of Gardens

44 Detailed and executive plans for the coasts of the Asir and Jizan regions

45 Municipal project management and its electronic monitoring systems

46 Updating the structural plans in Mahayel Asir

47 GIS applications - the first stage

48 GIS applications - the second stage

49 Studies and supervision of Ramah municipality projects

Ministry of Justice

N Service Type Project Name

50 " 

Supervision "

Supervising the implementation of the Courts Complex and Notaries Public in Tabuk

51 Supervising the legal departments complex in Najran

52

Studies and 

designs

Studies and designs for the two projects of the General Court and Notary Public in Onaiza - Yanbu

53
Study and design for the establishment of the General Administration of Computer building in Al-Maather district in 
Riyadh

54 Preparing studies and designs for the project of the Specialized Criminal Court in Riyadh



وزارة الزراعة

إسم المشروعنوع الخدمة م

دراسة وتصميم الموقع العام بالمركز الوطني لبحوث الزراعة والثروة الحيوانية 55

الرفع المساحي لعدد من المواقع الزراعية بالمملكة 56

مشروع دراسات حول تطوير وإدارة أسواق حرجات الأسماك بمناطق المملكة العربية السعودية57

المؤسسة العامة للتدريب المهني والتقني
إسم المشروعنوع الخدمة م

للإشراف علي إنشاء معهد التدريب المهني   بالإحساء ) المرحلة  الثالثة ( 58

تقديم خدمات تطبيق تصميم الكلية التقنية للبنين بمحافظة أبو عريش59

تقديم خدمات تطبيق تصميم الكلية التقنية للبنين بمحافظة صبيــا60

تقديم خدمات تطبيق تصميم إسكان المدربين والمدربات بالكلية التقنية بالأفاج61

شركة الخزف السعودي
إسم المشروعنوع الخدمة م

عقد خدمات هندسية ) إدارة وإشراف ( المشروع السكني بحي المصفاه62

الإشراف علي إنشاء مصنع البلوك الأحمر بضرماء63

إعداد الدراسات والتصاميم الازمة لإنشاء مصنع الأدوات الصحية رقم 642

إعداد التصاميم الإنشائية لمصنع المواد الخام بالمنطقة الصناعية الثانية65

وزارة الصحة
إسم المشروعنوع الخدمة م

الاشراف علي إنشاء مستشفي العيدابي سعه ) 50 (  سرير بمنطقة جازان 66

الاشراف علي إنشاء مستشفي القري سعه ) 50 ( سرير بمنطقة الباحة 67

الاشراف علي إنشاء مستشفي المظيلف سعه ) 50 ( سرير بمنطقة القنفذة 68

الإشراف علي إنشاء مستشفي العارضة العام سعه ) 50 ( سرير   70

Ministry Of Agriculture

N Service Type Project Name

55 Study and design of the public site of the National Center for Agricultural and Livestock Research 

56 Surveying a number of agricultural sites in the Kingdom

57 Studies for the development and management of fish forestry markets in the regions of the Kingdom of Saudi Arabia

technical and vocational training corporation
N Service Type Project Name

58 Supervising the establishment of the Vocational Training Institute in Al-Ahsa (third phase)

59 Providing application services for the design of the Technical College for Boys in Abu Arish Governorate

60 Providing application services for the design of the Technical College for Boys in Sabia Governorate

61 Provide trainers' housing design application services at the Aflaj College of Technology

Saudi Ceramic Company

N Service Type Project Name

62 An engineering services contract (management and supervision) for the residential project in Al-Musfat district

63 Supervising the establishment of the Red Block Factory in Darmaa

64 Preparing the necessary studies and designs to establish the Sanitary Ware Factory No. 2

65 Preparing structural designs for the raw materials factory in the second industrial zone

Ministry of Health

N Service Type Project Name

66 Supervising the construction of Al-Eidabi Hospital, with a capacity of (50) beds, in the Jazan region

67 Supervising the construction of Al-Quora hospital with a capacity of (50) beds in Al-Baha region

68 Supervising the construction of Al-Mozilaf Hospital, with a capacity of (50) beds, in Al-Qunfudah area

70 Supervising the construction of Al Ardha General Hospital, with a capacity of (50) beds



شركة المياه الوطنية

إسم المشروعنوع الخدمة م

الاشراف علي تنفيذ مبني خدمات العماء الجديد - طريق الملك عبداللهتصميم71

   الاشراف علي إنشاء مبني الصيانة بالمنطقة الاولي والثالثة إشراف72

مصلحة الإحصاءات العامة

إسم المشروعنوع الخدمة م

إعداد الدراسات والتصاميم لإنشاء مكاتب وصالات وملحق في مبني المصلحة الرئيسي تصميم73

الإشراف علي إنشاء مكاتب وصالات وملحق في مبني المصلحة الرئيسيإشراف74

وزارة المالية

إسم المشروعنوع الخدمة م

الاشراف علي تنفيذ مشروعي أعمال متفرقة ومدينة سكنية متكاملة بمنفذ الخفجي 76

National Water Company

N Service Type Project Name

71 Design Supervising the implementation of the new customer services building - King Abdullah Road

72 Supervision Supervising the construction of the maintenance building in the first and third regions

General Authority for Statistics

N Service Type Project Name

73 Design Preparing studies and designs for establishing offices and halls in the main building of the authority 

74 Supervision Supervising the establishment of offices and halls in the main building  of the authority

Ministry of Finance

N Service Type Project Name

76 Supervising the implementation of two separate works projects and an integrated residential city in Al-Khafji port



برؤيــةٍ ثاقبــةٍ وأهــدافٍ مُحــددةٍ وخطــواتٍ ثابتــة، اســتطاعت شــركة الإبــداع العربــي للإستشــارات 
ــرة للكثيــر مــن الجهــات  الهندســية وبجــدارة تنفيــذ مجموعــة كبيــرة مــن المشــاريع الرائــدة والمؤث
 الحكوميــة  والمؤسســات الكُبــرى بلغــت 76 مشــروعا تنوعــت بيــن تصميــم وإشــراف وتنفيــذ .

With an insightful vision, specific goals and steady steps, the Arabian Creativity Consultant 
company managed to implement a large segment of leading and influential projects 
for many government agencies and large institutions, It reached 76 different projects, 
including design, supervision and implementation

مشاريعنا

OUR PROJECTS

Arabian Creativity Consultant



Rabat Square
ميدان الرباط



Rabat Square
ميدان الرباط



Rabat Square
ميدان الرباط



Rabat Square
ميدان الرباط



Laban Neighborhood Park
حديقة حي لبن



Laban Neighborhood Park
حديقة حي لبن



Al-Falah neighborhood Park
حديقة حي الفاح



Al-Falah neighborhood Park
حديقة حي الفاح



Al-Falah neighborhood Park
حديقة حي الفاح



Al-Qayrawan neighborhood Park
حديقة حي القيروان



Al-Qayrawan neighborhood Park
حديقة حي القيروان



Al-Qayrawan neighborhood Park
حديقة حي القيروان



Jabal Abu Makhrooq Park
منتزه جبل ابو مخروق



Jabal Abu Makhrooq Park
منتزه جبل ابو مخروق



Tuwaiq Park
حديقة طويق



Tuwaiq Park
حديقة طويق



Developing heritage places in Balsamer
تطوير اماكن تراثية في بللسمر



Developing heritage places in Balsamer
تطوير اماكن تراثية في بللسمر



Company Water National
شركة المياة الوطنية



Company Water National
شركة المياة الوطنية



Onaiza - Public Notary and Courts
مجمع محاكم وكتابة العدل - مدينة عنيزة



Onaiza - Public Notary and Courts
مجمع محاكم وكتابة العدل - مدينة عنيزة



Onaiza - Public Notary and Courts
مجمع محاكم وكتابة العدل - مدينة عنيزة



Onaiza - Public Notary and Courts
مجمع محاكم وكتابة العدل - مدينة عنيزة



Arish Abu - Boys for College Technical
الكلية التقنية للبنين - أبو عريش



Arish Abu - Boys for College Technical
الكلية التقنية للبنين - أبو عريش



مشروع الطريق الحدودي ) المنجور - 
السحمة( بالمنطقه الشرقية



مشروع الطريق الحدودي ) المنجور - 
السحمة( بالمنطقه الشرقية



مسار خط الدوريات الحدودي الساحلي 
مبنطقة جازان في حدود



مسار خط الدوريات الحدودي الساحلي 
مبنطقة جازان في حدود



مسار خط الدوريات الحدودي الساحلي 
مبنطقة جازان في حدود



مشروع دراسة وتصميم طريق الجوف 
الحدودي



شهادات وانجازات

CERTIFICATES AND ACHIEVEMENTS

Arabian Creativity Consultant
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Arabian Creativity Consultant
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